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Daniel TAKÁČ, moderátor
--------------------
Přes sto lidí se večer sešlo v parku na pražském Klárově. U příležitosti oslav devatenáctého výročí sametové revoluce
chtěli upozornit na čtyři legislativní absurdity, za které mohou čeští politici.

Petr JANEČEK, redaktor
--------------------
Inventura demokracie. Happening zacílený na české politiky. Studentská unie Karlovy Univerzity chtěla odlehčenou
formou upozornit na vážné nedostatky české legislativy.

Jiří BOUDAL, místopředseda, Studentská unie
--------------------
Chceme požádat politiky, aby k tomu dvacátému výročí nám dali dárek v podobě odstranění čtyř legislativních absurdit.

osoba
--------------------
Sto kilometrů D6 se přes noc neudělá a na výběrový řízení není spoleh.

osoba
--------------------
Jo, výběráky, to je pěknej vopruz.

Petr JANEČEK, redaktor
--------------------
Jednou z nich má být neregulovaný lobbing. Podle organizátorů je v Česku lobbování snadné jako kupování jízdenek v
automatu. Chtějí proto po vzoru západních zemí  nastavit tomuto oboru jasná pravidla.

osoba
--------------------
Dámy a pánové, jedině mandát je vaše doživotní imunita.

Petr JANEČEK, redaktor
--------------------
Omezení imunity je další z požadavků na české poslance a senátory. Vysokoškoláci také chtějí, aby poslanci přestali
s přílepky k zákonům a aby omezili svůj vliv na mediální rady. Rekvizity, které posloužily při krátkých divadelních
představeních, by organizátoři co nejdříve rádi přenesli do Poslanecké sněmovny, aby je také viděli politici. Petr Janeček,
Česká televize.


